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中邦 - 浙江大学本科项目推介

MilGEC- ZJU BACHELOR PROGRAM PROMOTION
所在地

Location
杭州·浙江

Hangzhou, Zhejiang
项目名称

Program
本科

Bachelor
奖学金

Scholarship
Type A：RMB 20,000 and the funding period is one year.（Only open to
Chinese-taught programs)

Type B：Full tuition: CNY 200,000 per academic year（Only open to
English-taught Dual Degree Program：Computer Engineering, Electrical
Engineering, Mechanical Engineering, Civil and Environmental
Engineering）

Type C：Partial Tuition Waiver: CNY 80,000 -160,000per academic Year
（Only open to English-taught Dual Degree Program：Computer
Engineering, Electrical Engineering, Mechanical Engineering, Civil and
Environmental Engineering）

Type D：200,000 RMB waiver/year for 4 years (full fee waiver of all
tuition fees)(Only open to English-taught Dual Degree Program：Integrated
Biomedical Sciences, Biomedical Informatics)

Type E：140,000 RMB waiver/year for 4 years (student contribution
60,000 RMB/year)（Only open to English-taught Dual Degree Program：

Integrated Biomedical Sciences,Biomedical Informatics）

Type F：80,000 RMB waiver/year for 4 years (student contribution
120,000 RMB/year)（Only open to English-taught Dual Degree Program：

Integrated Biomedical Sciences,Biomedical Informatics）

Type G：40,000 RMB waiver/year for 4 years (student contribution
160,000 RMB/year)（Only open to English-taught Dual Degree Program：

Integrated Biomedical Sciences,Biomedical Informatics）

Type H：Partial Tuition Waiver: RMB 32,000 yuan/ Academic Year（Only
open to English-taught Engineering Programs：Electrical Engineering and
Automation,Electronic and Computer Engineering,Electronic Science and
Technology,Information Engineering,Optical Information Science and
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Engineering）
Type I：Full-scholarship RMB 80,000 yuan / Academic Year（Only open to
English-taught Engineering Programs：Automation）

Type J：Half-scholarship RMB 40,000 yuan / Academic Year（Only open
to English-taught Engineering Programs：Automation）

Type K：RMB 5,000-30,000（Only open to English-taught Global
Communication and Management Program）

申请期限

Application
Deadline

即日起至 2024年 2月 29日
From now on to February 29, 2024.

专业设置

Majors
汉语授课本科专业：见附件 1
英语授课本科专业：见附件 2
Chinese-taught Undergraduate programs：See Attachment 1
English-taught Undergraduate programs：See Attachment 2

授课语言

Instruction
Language

汉语/英语

Chinese/English

入学年份

Date of Admission
2023年 9月
September 2023

学习期限

Duration
4年/5年/6年
4years/5years/6years

学费

Tuition 汉语授课

本科专业

文、史、哲类专业 人民币 19,800 元/年

理、工、农、经、管、

教育、法学类专业

人民币 24,800 元/年

医学、艺术类专业 人民币 29,800 元/年

英语授课

本科专业

临床医学专业 人民币 42,800 元/年

中外合作办学双学位

项目（海宁）
人民币 200,000 元/年

浙江大学工科全英文

项目（海宁）
人民币 80,000 元/年

全球传播与管理

（海宁）
人民币 65,000 元/年

Chinese-taught

programs

Literature, History, Philosophy RMB19, 800

Yuan/Year

Science, Engineering, Agriculture,

Economics, Business, Education,

Law

RMB24, 800

Yuan/Year
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Medical Science, Art RMB29, 800

Yuan/Year

English-taught

programs

MBBS program RMB42, 800

Yuan/Year

Dual Degree Programs In

International Campus (Haining)

RMB200,000

Yuan/Year

Engineering Programs（ZJU Degree

Only）(Haining)

RMB80, 000

Yuan/Year

Global Communication and

Management(Haining)

RMB65, 000

Yuan/Year
住宿费

Accommodation
根据校区和房型而定。

长期生一般每学年在 24000-84000人民币之间或每天在 80-280人民币

之间。

短期生一般每天在 120-400人民币之间。

Based on the campus and type of room.
Long-term varies from RMB 24000 to 84000 every year or RMB 80 to
280 every day.
Short-term varies from RMB 120 to 400 every day.

年龄限制

Age Limit
25周岁以下

Under 25
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申请资格

Application
Qualification

1.本科申请人综合要求：

1.1持外国护照的非中国籍公民。

1.2 25周岁以下，已高中毕业（申请时尚未毕业者须提供预毕业证明，

最迟须在入学前取得高中毕业证书）。

1.3身心健康（无传染病和影响正常学习的身体或精神疾患）、品学兼

优、对华友好、无违法犯罪记录。

2.国籍要求：符合教育部教外函〔2020〕12号文件规定。

3.语言水平要求：

3.1汉语授课的专业，申请人需提供汉语水平考试(HSK)成绩，具体要

求请查看汉语授课本科生招生专业目录；国际学生在中等教育阶段（初

中和高中）必修课程的授课语言是汉语的，可以免除汉语水平考试。

3.2英语授课的专业对申请人汉语水平不作要求，如母语为非英语，需

提供 TOEFL/IELTS或其他英语水平成绩证明。我校的 TOEFL DI Code
为 C340,接受 TOEFL MyBest成绩单。

1.General requirements
1.1 Applicants must be non-Chinese citizens and valid foreign passport
holders.
1.2 Under the age of 25. Applicants must have graduated from high school
(Those who provide pre-graduation certificate or student status certificate
at application MUST provide, the graduation certificate no later than
registration).
1.3 With proper moral conduct, in good health with no infectious disease
or any physical or mental diseases that may affect the normal study.
2.Requirements on nationality
Requirements of the regulations set in the Document No. 12 (2020) of
Ministry of Education of the PRC should be met.（Link）
3.Language proficiency requirements
3.1. Applicants for Chinese-taught programs must have HSK
certificate. Specific HSK requirements could be found in the catalog of
Chinese-taught undergraduate programs. Applicants whose compulsory
courses were taught in Chinese during secondary education (junior and
senior high school) can be exempt from submitting HSK certificate.
3.2. There are no Chinese language proficiency requirements for the
applicants of English-taught programs. If applicants’ native language is not
English, they should provide score report of English language test (e.g.
TOEFL/IELTS/OTHER).
TOEFL DI Code of Zhejiang University is C340. TOEFL MyBest score is
accepted.

申请材料

Application
Materials

1.个人普通护照首页。护照有效期须至 2024年 12月 31日及之后，如

不符合要求请提前更换。

2.高中毕业证书。应届高中毕业生提交本人就读学校出具的预计毕业
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证明，入学时须补交高中毕业证书原件或公证件。

3.高中阶段全部课程成绩单。

4.语言水平考试成绩。汉语授课专业申请人提供 HSK成绩报告。在中

等教育阶段（初中和高中）必修课程的授课语言是汉语的申请人，需

提供初中和高中汉语授课证明，申请免交 HSK成绩报告。英语授课专

业申请人需提供 TOEFL 或 IELTS成绩证明或其它能体现自身英语水

平的证明（母语为英语者无须提供）。

5.两份高中老师推荐信，推荐人签字并附联系电话及 Email。
6.个人陈述，800字左右，内容须包含个人学习经历、申请理由和个人

优势等。

7.高中阶段学科竞赛获奖证书（如有）。

8.原为中国公民，后加入外国国籍者，须提供（1）中国国籍退籍证书；

（2）中国户籍注销证明；（3）加入外国国籍证明；（4）2020 年 4
月 30日至 2024年 4月 30日间出入境记录。

9.在外国出生即取得外国国籍的申请人，父母双方或一方为中国公民

的，须提供（1）申请人出生即取得外国国籍证明；（2）申请人出生

前父母（中国公民方）在外国的永久居留证明；（3）2020年 4月 30
日至 2024年 4月 30日间出入境记录。

10.至 2024年 9月 1 日未满 18 周岁的申请人，需提交（1）监护人保

证书（下载），监护人须为居住在杭州的成年人；（2）申请人父母委

托监护人进行监护的委托书公证件。

注：

1.申请人可用 SAT/IB/GCE A-LEVEL/ACT/STPM/GED/UEC 等标准化

考试成绩或申请人所在国大学入学考试成绩进行申请。如果仅提供所

在高中的成绩单，建议同时提供申请人在高中的相对排名或百分比。

2.上述申请材料均需为汉语或英语，其他语种文本需提供翻译件的公

证件。

3.请勿邮寄纸质版申请材料或通过电子邮件发送，纸质版的申请材料

和通过电子邮件发送的申请材料将不会被审核处理。

4.学校可根据情况要求申请人提供其他补充材料或对申请人进行视频

面试。

1.A photocopy of the passportfront page. The passport should be valid
before December 31, 2024.
2.Senior high school diploma. Current high school
students shall provide an official pre-graduation certificate. The original or
notarized copy of the high school graduation certificate must be
submitted no later than registration.
3. Academic transcripts for all the courses in senior high school.
4. Language proficiency certificates.
Applicants for Chinese-taught programs must provide the photocopy of
HSK certificate.
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Applicants for English-taught programs must provide grade report of
TOEFL or IELTS test, or other proof which can reflect the applicants’
English proficiency. (Not required for English native speakers)
5. Two recommendation letters from high school teachers. (Teachers’
signature, contact phone number and email address must be put on the
letter.)
6. Personal statement, in Chinese or English, should include study
experience, reasons for application, personal strengths. Less than 800
words.
7. Award-winning Certificates related to academic courses during your
senior high school period. (If applicable)
8. Applicants who have given up their original Chinese citizenship and
become foreign citizens should provide:
8.1Documents certifying the cancellation of Chinese citizenship
8.2Documents certifying the cancellation of Chinese household
registration
8.3 Documents certifying the acquirement of foreign citizenship.
8.4 Exit and Entry Record on passport, from April 30, 2020 to April 30,
2024.
9. Applicants who have acquired foreign citizenship automatically at the
time of birth in a foreign country, whose parents were both Chinese
citizens, or one of the parents was a Chinese citizen should provide:
9.1Documents certifying acquiring foreign citizenship at the time of birth,
9.2Documents certifying parent’s (with Chinese citizenship) permanent
residence in foreign country before the birth of the applicant.
9.3 Exit and Entry Record on passport, from April 30, 2020 to April 30,
2024.
10. Applicants under the age of 18 (by September 1st, 2024) should
submit:
10.1 Letter of Guardian Guarantee（Download）and the guardian must be
an adult living in Hangzhou.
10.2A notarized copy of the Guardianship Authorization from the
applicant’s parents.
Notes:
1.Results of international standard tests (e.g. SAT/IB/GCE
A-LEVEL/ACT/STPM/GED/UEC/OTHER) or university entrance exams
of applicant’s country are accepted. It is strongly recommended to provide
the student’s relative ranking or the percentile in the school if the applicant
could only submit the test scores from the school.
2.The above application materials must be in Chinese or English, and
notarized copies of translations must be provided for texts in other
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languages.
3.Please do NOT post the hard copies of the application materials or send
them by email. Application materials sent by post or email will NOT be
reviewed and processed.
4.Zhejiang University may ask the applicants to submit supplementary
materials or take a video interview if necessary.

特殊备注

Special Notes
学校可根据情况要求申请人提供其他补充材料或对申请人进行视频面

试。

Zhejiang University may ask the applicants to submit supplementary
materials or take avideo interview if necessary.

附件 1：汉语授课本科专业

Attachment 1：Chinese-taught Undergraduate programs
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附件 2：英语授课本科专业

Attachment 2：English-taught Undergraduate programs
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